
„Bát se špatných znamení je přidružování, bát se
špatných znamení je přidružování, bát se špatných
znamení je přidružování,” třikrát. A není nikoho z
nás, koho by to nenapadlo, ale Bůh tomu zabrání

spoléháním se na Něj

‘Abdulláh Ibn Mas'úd (ať je s ním Bůh spokojen) vyprávěl: „Posel Boží (ať mu Bůh žehná
a dá mír) řekl: „Bát se špatných znamení je přidružování, bát se špatných znamení je
přidružování, bát se špatných znamení je přidružování,” třikrát. A není nikoho z nás,

koho by to nenapadlo, ale Bůh tomu zabrání spoléháním se na Něj."
[Správný(Sahíh)] [Zaznamenal ho Abú Dáwúd, At-Thirmidhí, Ibn Mádžah a Ahmad]

Prorok (ať mu Bůh žehná a dá mír) varoval před strachem ze špatných znamení, ať už jsou
viditelná, slyšitelná, týkající  se ptáků, zvířat,  postižených, čísel,  dnů nebo jiných věcí.  V
arabštině se strach před špatnými znameními nazývá at-tajra, což pochází od slova pták, a to
proto, že v džáhilíji, když někdo zamýšlel udělat nějaký skutek, cestu, obchod atd., vypustil
ptáka a pokud se vydal napravo, uskutečnil, co zamýšlel, a pokud se vydal nalevo, považoval
to za špatné znamení a zanechal toho. Prorok (ať mu Bůh žehná a dá mír) řekl, že strach před
špatnými  znameními  je  přidružování,  protože  pouze  Bůh,  který  nemá společníků,  může
způsobit dobro a jen On může zabránit špatnému, nikdo jiný. Ibn Mas'úd (ať je s ním Bůh
spokojen) zmínil, že muslima může tato myšlenka napadnout, ale když k tomu dojde, má se
spolehnout na Boha a také se řídit skutečnými příčinami.
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